

CHAMBRE DES REPRÉSENTANTS
DE BELGIQUE

8 avril 2004

PROPOSITION DE RÉOLUTION

**relative à la résurgence de l'antisémitisme
en Belgique**

(déposée par MM. Olivier Maingain
et Daniel Bacquelaine et Mme Corinne De
Permentier)

BELGISCHE KAMER VAN
VOLKSVERTEGENWOORDIGERS

8 april 2004

VOORSTEL VAN RESOLUTIE

**betreffende het heropflakkerende
antisemitisme in België**

(ingediend door de heren Olivier Maingain
en Daniel Bacquelaine en mevrouw Corinne
De Permentier)

<i>cdH</i>	: Centre démocrate Humaniste
<i>CD&V</i>	: Christen-Democratisch en Vlaams
<i>ECOLO</i>	: Ecologistes Confédérés pour l'organisation de luttes originales
<i>FN</i>	: Front National
<i>MR</i>	: Mouvement Réformateur
<i>N-VA</i>	: Nieuw - Vlaamse Alliantie
<i>PS</i>	: Parti socialiste
<i>sp.a - spirit</i>	: Socialistische Partij Anders - Sociaal progressief internationaal, regionalistisch integraal democratisch toekomstgericht.
<i>VLAAMS BLOK</i>	: Vlaams Blok
<i>VLD</i>	: Vlaamse Liberalen en Democraten

Abréviations dans la numérotation des publications :

DOC 51 0000/000 : Document parlementaire de la 51e législature, suivi du n° de base et du n° consécutif

QRVA : Questions et Réponses écrites

CRIV : Version Provisoire du Compte Rendu intégral (couverture verte)

CRABV : Compte Rendu Analytique (couverture bleue)

CRIV : Compte Rendu Intégral, avec, à gauche, le compte rendu intégral et, à droite, le compte rendu analytique traduit des interventions (avec les annexes)
(PLEN: couverture blanche; COM: couverture saumon)

PLEN : Séance plénière

COM : Réunion de commission

Afkortingen bij de nummering van de publicaties :

DOC 51 0000/000 : Parlementair document van de 51e zittingsperiode + basisnummer en volgnummer

QRVA : Schriftelijke Vragen en Antwoorden

CRIV : Voorlopige versie van het Integraal Verslag (groene kaft)

CRABV : Beknopt Verslag (blauwe kaft)

CRIV : Integraal Verslag, met links het definitieve integraal verslag en rechts het vertaald beknopt verslag van de toespraken (met de bijlagen)
(PLEN: witte kaft; COM: zalmkleurige kaft)

PLEN : Plenum

COM : Commissievergadering

Publications officielles éditées par la Chambre des représentants

Commandes :
Place de la Nation 2
1008 Bruxelles
Tél. : 02/ 549 81 60
Fax : 02/549 82 74
www.laChambre.be
e-mail : publications@laChambre.be

Officiële publicaties, uitgegeven door de Kamer van volksvertegenwoordigers

Bestellingen :
Natieplein 2
1008 Brussel
Tel. : 02/ 549 81 60
Fax : 02/549 82 74
www.deKamer.be
e-mail : publicaties@deKamer.be

DÉVELOPPEMENTS

MESDAMES, MESSIEURS,

La présente proposition de résolution porte sur un sujet qui est de plus en plus préoccupant, à savoir la montée en flèche de l'antisémitisme en Europe et notamment en Belgique.

En effet, les violences à l'égard de la communauté juive se sont multipliées un peu partout dans le monde. A Paris, lors des manifestations contre la guerre en Irak, on a relevé de nombreux débordements antisémites (croix gammée apparaissant sur certains calicots, etc.). On se rappellera également des attentats perpétrés en novembre 2003 à Istanbul devant deux synagogues, faisant 15 morts et 146 blessés ou encore les attentats en chaîne commis à Casablanca visant la communauté juive marocaine. Et il ne s'agit que de quelques exemples.

En France, la commission nationale consultative des droits de l'homme dans son rapport de 2002, a souligné «*que les faits visant la communauté juive ont véritablement explosé*¹», elle a en effet répertorié 193 faits de violence, c'est-à-dire des actes contre les personnes et les biens présentant un degré de gravité certaine.² Ces 193 actes répertoriés sur un total de 240 permettent de conclure que les Juifs ont fait l'objet de 80 % des violences racistes commises en France au cours de l'année 2002.

Dans un article récent³, le Centre communautaire laïque juif relève «*que de plus en plus de gens tiennent aujourd'hui des propos sur Israël et les Juifs qu'ils ne se seraient jamais permis de dire auparavant*». Ainsi, «*le Cardinal Joos explique dans un magazine flamand qu'un obsédé sexuel comme Bill Clinton a été élu grâce au grand capital et aux juifs*⁴ ; une hôtesse de l'air de la Sobelair décrit dans les médias deux repreneurs potentiels d'origine juive comme les rabbins de la faillite⁵, des slogans antisémites, tels «*égorgeons les Juifs*,

¹ Extrait du Rapport de la Commission nationale consultative des droits de l'homme de 2002 publié dans l'arche n° 543, mai 2003, p. 46.

² selon la définition du Ministère de l'Intérieur français.

³ Carte blanche du journal Le Soir, 6 février 2004.

⁴ Le Vif l'Express, 30/01/2004, Le Soir, 30 janvier 2004.

⁵ Het Laatste Nieuws du 8 janvier 2004.

TOELICHTING

DAMES EN HEREN,

Dit voorstel van resolutie heeft betrekking op een thema dat almaar meer zorgen baart, te weten het zeer sterk heropflakkerende antisemitisme in Europa en met name in België.

Zowat overal ter wereld blijkt de joodse gemeenschap almaar vaker het mikpunt van geweld te worden. Zo was Parijs, tijdens betogingen tegen de oorlog in Irak, het tafereel van tal van antisemitische excessen (hakenkruis op sommige spandoeken, enzovoort). Tevens zij verwezen naar de aanslagen die in november 2003 vlakbij twee synagogen in Istanbul werden gepleegd en waarbij 15 doden en 146 gewonden vielen, of nog naar de aanslagen in Casablanca die tegen de Marokkaanse joodse gemeenschap gericht waren. De voorbeelden zijn overigens legio.

In Frankrijk heeft de *commission nationale consultative des droits de l'homme* (nationale raadgevende commissie voor de mensenrechten) in 2002 een verslag uitgebracht, waarin ze onderstreepte dat «het aantal joodsvijandige feiten echt explosief is toegenomen¹». (vert.) Zo registreerde de commissie 193 feiten van geweldpleging, waarbij het dus ging om tegen personen en goederen gerichte daden die als vrij ernstig moeten worden aangemerkt.² Uit de analyse van die 193 (op een totaal van 240 geregistreerde) feiten bleek dat 80% van de in 2002 in Frankrijk gepleegde feiten van geweldpleging met racistische inslag, joodse mensen viseerden

In een recent artikel³, stelde het *Centre communautaire laïque juif* dat «*almaar meer mensen vandaag de dag uitlatingen over Israël en de joden doen die ze zich voorheen nooit zouden veroorloofd hebben*». (vert) Zo stelde kardinaal Joos in een Vlaams tijdschrift dat «*seksmaniak Bill Clinton door het grootkapitaal, de joden en de wapenindustrie aan de macht geholpen zou zijn*»⁴, omschrijft een stewardess van Sobelair mogelijke overnemers van joodse afkomst in de media als de «*rabbi's van het faillissement*»⁵, en

¹ Fragment uit het Rapport de la Commission nationale consultative des droits de l'homme de 2002, gepubliceerd in l'Arche nr. 543, mei 2003, blz. 46.

² naar een door het Franse ministerie van Binnenlandse Zaken geformuleerde definitie.

³ Carte blanche van de krant Le Soir, 6 februari 2004.

⁴ Le Vif l'Express, 30 januari /2004, Le Soir, 30 januari 2004.

⁵ Het Laatste Nieuws van 8 januari 2004.

les Juifs au gaz, Hamas vaincra», etc. sont scandés lors d'une rencontre internationale de football en salle à Hasselt opposant la Belgique à Israël⁶.

Ces propos – inacceptables – ainsi que les faits relevés plus haut sont malheureusement loin d'être l'exception.

D'après les conclusions d'un récent rapport de l'Observatoire de l'Union européenne pour les phénomènes racistes et xénophobes (EUMC), on constate une augmentation des actes antisémites dans les quinze pays européens sur la période étudiée, à savoir de mai à juin 2002.

Ce rapport rédigé par des chercheurs du centre de recherche sur l'antisémitisme de l'université de Berlin, s'est basé notamment sur l'ensemble des actes antisémites répertoriés sur le territoire de chaque État membre de l'Union européenne. Cette augmentation serait, selon le même rapport, directement liée à l'évolution du conflit au Proche-Orient. Le rapport a, par ailleurs, créé la polémique, après que fut prise la décision de ne pas le publier parce que couvrant une période trop courte et manquant d'objectivité et de représentativité.

L'observatoire de l'Union européenne pour les phénomènes racistes et xénophobes devrait remettre un nouveau rapport complet sur l'antisémitisme en mars prochain, portant sur la période 2002-2003. Mais d'ores et déjà cet observatoire affirme que, *«dans certains pays membres, une partie des auteurs d'actes antisémites ont un background arabo-musulman et d'extrême gauche»⁷.*

Nonobstant cette dernière affirmation, ces franges de la population ne détiennent pas un monopole en la matière et sont rejointes par les propos tenus par les milieux d'extrême-droite.

Un autre rapport, celui de la Commission contre le racisme et l'intolérance (ECRI), adopté le 27 juin 2003, a également été publié dernièrement.

Cette commission mise en place par le Conseil de l'Europe, a remis des conclusions peu réjouissantes pour la Belgique. Le rapport relève notamment qu'il existe en Belgique une augmentation de manifestations

worden tijdens een in Hasselt tussen België en Israël gespeelde zaalvoetbalwedstrijd antisemitische leuzen gescandeerd zoals «snij de joden de keel over, de joden naar het gas - de overwinning aan Hamas», enzovoort..⁶ (vert.)

Jammer genoeg zijn dergelijke – onaanvaardbare – uitlatingen, alsmede voormelde feiten hoegenaamd niet uitzonderlijk.

Blijkens de conclusies van een recent rapport van het EUMC (*European Monitoring Centre on Racism and Xenophobia*) valt er, tijdens de periode waarin het onderzoek plaatsvond (mei tot juni 2002) in de 15 EU-landen een stijging van het aantal antisemitisch gekleurde feiten te noteren.

Dat rapport, dat door onderzoekers van het onderzoekscentrum over antisemitisme in Berlijn werd opgesteld, was met name gebaseerd op alle, op het grondgebied van elke EU-lidstaat geregistreerde antisemitische daden. Luidens datzelfde rapport zou die stijging direct verband houden met de evolutie van het conflict in het Midden-Oosten. Voormeld rapport heeft overigens tot een controverse geleid, nadat werd beslist het niet te publiceren omdat het een te korte periode zou bestrijken en onvoldoende objectief of representatief zou zijn.

Tegen maart 2004 wordt een nieuw rapport van het EUMC (*European Monitoring Centre on Racism and Xenophobia*) over antisemitisme verwacht, dat de periode 2002-2003 zou bestrijken. Maar nu reeds meldt het centrum dat «een deel van de plegers van antisemitische daden in sommige lidstaten een Arabisch-islamitische achtergrond hebben en uit extreemlinkse kringen komen.»⁷ (vert.)

Die laatste opmerking neemt echter niet weg dat die marginale groepen in de samenleving terzake geen monopoliepositie innemen, en dat zij worden bijgetreden door uitlatingen die in extreemrechtse kringen te horen vallen.

Onlangs werd tevens een ander, door de ECRI (Europese Commissie tegen Racisme en Intolerantie) op 27 juni 2003 aangenomen rapport in het licht gegeven.

De conclusies van die, door de Raad van Europa ingestelde, commissie ogen niet erg fraai voor België. Zo stelt het rapport onder meer dat het aantal uitingen met antisemitische en racistische inslag in België in

⁶ *Le Soir*, 31 janvier 2004.

⁷ *Le Soir*, 9 janvier 2004.

⁶ *Le Soir*, 31 januari 2004.

⁷ *Le Soir*, 9 januari 2004.

antisémites et racistes. Ces manifestations sont autant d'expressions publiques orales et écrites telles que des slogans antisémites, la présence de graffitis sur les murs des magasins appartenant à des juifs, des insultes, le harcèlement envers les particuliers, etc.

Le rapport de l'ECRI énonce comme exemple les divers actes de violences qui se sont produits à l'égard des synagogues de Bruxelles, Anvers et Charleroi, mais aussi l'agression du grand rabbin de Bruxelles en décembre 2001, ainsi que l'attaque portée à l'encontre de quatre jeunes juifs à Bruxelles en mars 2003.

Toujours selon le même rapport, ces événements suivent de près les développements mondiaux contemporains, notamment la situation au Moyen-Orient.

Il n'y aurait aucun doute sur cette résurgence d'actes antisémites depuis près de 3 ans, ce qui correspond approximativement au début de la seconde intifada. Ainsi, sur le site www.antisemitisme.be, on relève qu'au cours de l'année 2002, 51 actes antisémites ont été recensés en Belgique, et qu'en 2003, on en a recensé 28.

De plus, le dernier rapport du Centre pour l'égalité des chances relève qu'il existe en Belgique 82 sites internet⁸ faisant état de propos antisémites.

Regardons la réalité en face, les actes antisémites sévissent bien en Belgique au travers de certaines couches de la population.

En réponse à la question du député Olivier Maingain sur le traitement des actes antisémites⁹, la Ministre de la Justice a dévoilé les chiffres suivants :

- le centre pour l'égalité des chances a traité une trentaine de dossiers concernant des plaintes pour des actes antisémites et le centre s'est constitué partie civile dans quatre dossiers;
- quant au Comité permanent P, il a traité 27 plaintes et dénonciations en 2002 et 44 en 2003;
- pour les services de police, fédérale et locale, il y a eu 14 plaintes et dénonciations en 2002, contre 8 en 2003;

⁸ Citons par exemple le site internet www.assabyle.com, site du Centre Islamique de Belgique, autrefois dirigé par Jean-François Bastin, actuel président du parti Citoyenneté et Prospérité.

⁹ CRIV 51 COM 136.

stijgende lijn gaat. Daarbij betreft het diverse wijzen om zich in het openbaar mondeling dan wel schriftelijk te uiten, waarbij men kan denken aan antisemitische slogans, aan graffiti die op de muren van winkels met joodse eigenaars werden aangebracht, aan beledigingen, aan belaging van particulieren enzovoort.

Ter illustratie verwijst voormeld ECRI-rapport naar de diverse gewelddadige feiten die zich in december 2001 in Brussel, Antwerpen en Charleroi hebben afgespeeld en waarbij synagogen werden gevisieerd. Daarnaast refereert het aan de agressie die in Brussel in maart 2003 op vier joodse jongeren werd gepleegd.

Nog steeds volgens datzelfde rapport sluiten die feiten nauw aan bij de wijze waarop de situatie op wereldvlak, met name in het Midden-Oosten, momenteel evolueert.

Er zou niet de minste twijfel over bestaan: sinds 3 jaar – zo rond het begin van de tweede intifada – neemt het aantal antisemitische daden hand over hand toe. Dezelfde trend blijkt zich ook af te tekenen op de website www.antisemitisme.be, die meldt dat het aantal in België gepleegde antisemitische daden in de loop van 2002 tot 51 en in 2003 tot 28 is opgelopen.

In het jongste rapport van het Centrum voor gelijkheid van kansen en voor racismebestrijding wordt er bovendien op gewezen dat in België 82 internetsites⁸ bestaan waarop antisemitische uitlatingen te vinden zijn.

Laten we de realiteit onder ogen zien : België wordt wel degelijk geteisterd door binnen bepaalde bevolkingslagen gepleegde antisemitische daden.

In antwoord op mijn vraag over «de verwerking van antisemitische daden»⁹, heeft de minister van Justitie de volgende cijfers onthuld:

- het Centrum voor gelijkheid van kansen en racismebestrijding heeft een dertigtal dossiers behandeld betreffende klachten wegens antisemitische daden, en het Centrum heeft zich in vier dossiers burgerlijke partij gesteld;
- het Vast Comité P heeft 27 klachten en aangiften behandeld in 2002 en 44 in 2003;
- bij de diensten van de federale en de lokale politie waren er 14 klachten en aangiften in 2002, tegenover 8 in 2003;

⁸ Bij wijze van voorbeeld kan de internetsite www.assabyle.com worden aangehaald van het *Centre islamique et culturel de Belgique*, dat voorheen werd geleid door Jean-François Bastin, de huidige voorzitter van de *Parti Citoyenneté et Prospérité*.

⁹ CRIV 51 COM 136.

- les transmissions au ministère public de plaintes et dénonciations adressées au Comité P ont augmenté, de 2 en 2001, on est passé à 5 en 2003;
- De façon plus générale, au cours des cinq dernières années, les parquets ont constitué 3.693 dossiers sur base d'actes de racisme ou de xénophobie.

Aujourd'hui en Belgique, les rabbins et les fidèles qui se rendent pour le Shabbat dans les synagogues d'Anderlecht et de Schaerbeek doivent très fréquemment subir diverses injures et jets de pierres.

Il en est de même de ces jeunes appartenant aux mouvements de jeunesse juifs qui ne peuvent plus exercer leurs activités dans le parc de Forest – majoritairement fréquenté par la population d'origine maghrébine – car la police ne peut plus assurer leur sécurité.

Dans le même ordre d'idée, l'école juive Maïmonide a dû afficher des placards recommandant vivement à leurs élèves, de ne plus fréquenter la station de métro Lemonnier suite aux agressions répétées dont furent l'objet certains élèves, incitant les parents à venir chercher leurs enfants directement à la sortie de l'école.

Cette situation est intolérable. Il faut agir et mettre fin à ces attaques récurrentes contre les synagogues et les juifs.

Certains continuent à confondre citoyen israélien et citoyen juif, qu'il soit ou non, adepte de la politique du gouvernement israélien. Leur attachement à une cause, en l'occurrence la cause palestinienne, les conduit à importer le conflit du Moyen-Orient en Belgique.

Les Juifs de Belgique forment une minorité d'environ 40.000 personnes, la démocratie ce n'est pas seulement le vote majoritaire, c'est aussi, et peut-être surtout, la protection des minorités et le respect de leurs droits.

Nous ne pouvons également que nous interroger sur l'influence de la perception erronée du conflit israélo-palestinien, diffusée par certains médias. Il suffit de penser au récent sondage qui révélait que 59 % des Européens considéraient Israël comme la principale menace pour la paix dans le monde.

Olivier MAINGAIN (MR)
Daniel BACQUELAINE (MR)
Corinne DE PERMENTIER (MR)

- het aantal aan het Comité P gerichte klachten en aangiften dat werd overgezonden aan het openbaar ministerie is gestegen van 2 in 2001 naar 5 in 2003;
- meer in het algemeen hebben de parketten in de loop van de jongste 5 jaar 3.693 dossiers aangelegd op grond van door racisme of vreemdelingenhaat ingegeven daden.

In België krijgen thans rabbijnen en gelovigen die zich voor de sabbat naar de synagogen van Anderlecht en Schaerbeek begeven vaak allerhande beledigingen naar het hoofd geslingerd en worden ze met stenen bekogeld.

Hetzelfde geldt voor de jongeren die lid zijn van de joodse jeugdbewegingen en die geen activiteiten meer kunnen houden in het hoofdzakelijk door mensen van Magrebinse afkomst bezochte park van Vorst, want de politie kan hun veiligheid niet langer waarborgen.

In een soortgelijke context heeft de joodse Maimonides-school in Brussel affiches moeten aanplakken waarin ze haar leerlingen met aandrang aanraadt het metrostation Lemonnier niet langer te gebruiken aangezien sommige leerlingen daar herhaaldelijk werden aangevallen, en waarin ze de ouders ertoe aanzet hun kinderen direct aan de schooluitgang op te halen.

Die toestand is onaanvaardbaar. Er moet worden opgetreden om een einde te maken aan die herhaalde geweldplegingen tegen de synagogen en de joodse mensen.

Sommigen blijven Israëlsche burgers verwarren met joodse burgers, ongeacht of zij nu achter het beleid van de Israëlsche regering staan of niet. Hun gehechtheid aan een zaak, met name de Palestijnse zaak, brengt hen ertoe het conflict in het Midden-Oosten te importeren in België.

De Belgische joden vormen een minderheid van ongeveer 40.000 personen; democratie staat niet alleen gelijk met stemmen bij meerderheid, maar ook, en misschien wel vooral, met de bescherming van de minderheden en met de inachtneming van hun rechten.

Bovendien kan men niet om de vraag heen welke invloed de door bepaalde media verspreide, foute perceptie van het conflict tussen Israël's en Palestijnen uitoefent. Het volstaat terug te denken aan de recente opiniepeiling waaruit is gebleken dat 59 % van de Europeanen Israël beschouwt als de grootste bedreiging voor de wereldvrede.

PROPOSITION DE RESOLUTION

LA CHAMBRE DES REPRÉSENTANTS,

A. Considérant que la montée de l'antisémitisme devient de plus en plus préoccupante en Belgique comme dans le reste de l'Europe ;

B. Vu le rapport français de la commission nationale consultative des droits de l'homme énonçant que les faits visant la communauté juive ont véritablement explosé, avec 193 faits de violence répertoriés et permettant de conclure que la communauté juive a fait l'objet de 80% des violences racistes commises en France au cours de l'année 2002 ;

C. Suite aux conclusions du rapport de la Commission contre le racisme et l'intolérance adopté le 27 juin 2003 et récemment publié, relevant que les manifestations antisémites et islamophobes en Belgique sont en augmentation ;

D. Vu les propos tenus récemment en public tels «égorgeons les Juifs» ou «les juifs au gaz» scandés lors de la rencontre de football en salle opposant la Belgique à Israël ;

E. Compte tenu des agressions répétées à l'égard des membres de la communauté juive, perpétrées en Belgique, comme l'agression du grand rabbin de Bruxelles ou encore celle visant les lycéens d'écoles juives et les synagogues ;

F. Considérant que la recrudescence de l'antisémitisme est directement liée à l'évolution et à la perception du conflit israëlo-palestinien ;

G. Etant donné le nombre croissant de sites internet contenant des propos antisémites, des prêches antisémites entendus dans certaines mosquées ainsi que la diffusion de certains tracts et affiches virulents ;

H. Saluant l'initiative du gouvernement, visant à confier trois nouvelles missions au Centre pour l'égalité des chances et la lutte contre le racisme suite au regain d'actes antisémites ces derniers mois, ces nouvelles missions portant notamment sur la réception, l'analyse et le suivi des plaintes d'actes antisémites et la coordination d'un rapport universitaire concernant la nature et l'ampleur de la résurgence de l'antisémitisme en Belgique ;

VOORSTEL VAN RESOLUTIE

DE KAMER VAN VOLKSVERTEGENWOORDIGERS,

A. Overwegende dat het groeiende antisemitisme in België, net zoals in de rest van Europa, almaar meer zorgen baart;

B. Gelet op het rapport van de *Commission nationale consultative des droits de l'homme* in Frankrijk, waarin wordt gesteld dat het aantal voorvallen waarbij de joodse gemeenschap het doelwit vormt, werkelijk explosief is toegenomen (met name 193 geregistreerde gevallen van geweldpleging), en waaruit mag worden geconcludeerd dat de Franse joodse gemeenschap in de loop van 2002 het slachtoffer was van 80 % van alle door racisme ingegeven geweldplegingen;

C. Gelet op de conclusies van het op 27 juni 2003 aangenomen en onlangs gepubliceerde rapport van de Europese Commissie tegen Racisme en Intolerantie, waarin erop wordt gewezen dat het aantal blijken van antisemitisme en islamofobie stijgt;

D. Gelet op hetgeen onlangs in het openbaar tijdens het voetbal treffen tussen België en Israël werd gescandeerd, zoals onder meer «snij de joden de keel over» en «de joden naar het gas – de overwinning aan Hamas»;

E. Gelet op de herhaalde geweldplegingen tegen de Belgische joodse gemeenschap, zoals de aanranding van de grootrabbijn van Brussel, alsmede tegen leerlingen van joodse middelbare scholen of synagogen;

F. Overwegende dat de opstoot van antisemitisme direct verband houdt met de evolutie en perceptie van het conflict tussen Israël's en Palestina;

G. Overwegende dat het aantal internetsites met antisemitische inhoud hand over hand toeneemt, alsmede dat in bepaalde moskeeën antisemitische preken worden gehouden alsook bepaalde opruiende pamfletten en affiches worden verspreid;

H. Overwegende dat het regeringsinitiatief wordt verwelkomd dat ertoe strekt het Centrum voor gelijkheid van kansen en voor racismebestrijding met drie nieuwe taken te belasten ingevolge de heropflakking van antisemitische daden in de loop van de voorbije maanden, alsmede dat die nieuwe taken inzonderheid bestaan in de ontvangst, analyse en *follow-up* van klachten wegens antisemitische daden alsook in de coördinatie van een universiteitsrapport betreffende de

I. Saluant également le budget de 15 millions d'euros alloué dernièrement en France, et visant à assurer la sécurité aux abords des écoles juives et des synagogues.

DEMANDE AU GOUVERNEMENT :

1. D'œuvrer en faveur d'une reconnaissance au niveau de l'Union européenne des dangers liés à la violence raciste et, en particulier, antisémite ;

2. D'optimiser la coopération judiciaire entre les États membres de l'Union européenne afin de lutter efficacement contre les sites racistes, antisémites et xénophobes ;

3. De réagir le plus fermement possible vis-à-vis de la résurgence de l'antisémitisme en Europe et en Belgique, notamment en poursuivant de façon systématique les auteurs d'actes antisémites ainsi que de façon plus générale les auteurs d'actes racistes et xénophobes ;

4. De créer une base de données précise répertoriant le nombre total d'actes antisémites commis sur le territoire belge et établissant ainsi clairement parmi les actes racistes et xénophobes commis en Belgique, ceux qui sont de nature antisémite ;

5. De transmettre annuellement au Parlement un rapport sur la situation de l'antisémitisme en Belgique ;

6. De renforcer la sécurité de la communauté juive, en priorité aux abords des écoles juives, des mouvements de jeunesse et des centres communautaires, ainsi que devant les synagogues et lors des grands événements communautaires, d'une part, en veillant à ce que les services de police soient correctement informés de la nature de leurs missions afin qu'ils les remplissent avec la plus grande efficacité et, d'autre part, en prévoyant, dans la limite des budgets disponibles, les moyens à cet effet à l'instar de ce qui a été décidé en France.

26 février 2004

Olivier MAINGAIN (MR)
Daniel BACQUELAINE (MR)
Corinne DE PERMENTIER (MR)

aard en omvang van het antisemitisme dat in België opnieuw de kop opsteekt;

I. Overwegende dat voorts met erkentelijkheid akte wordt genomen van het budget van 15 miljoen euro dat Frankrijk onlangs heeft uitgetrokken voor de veiligheids-handhaving in de omgeving van joodse scholen en van synagogen;

VRAAGT DE REGERING :

1. Ervoor te ijveren dat de Europese Unie de aan racistisch – en inzonderheid antisemitisch – geweld gerelateerde gevaren erkent;

2. De gerechtelijke samenwerking tussen de lidstaten van de Europese Unie te optimaliseren teneinde racistische, antisemitische en xenofobe internetsites doeltreffend te kunnen bestrijden;

3. Zo krachtdadig mogelijk op te treden tegen de heropflakking van het antisemitisme in Europa en in België, inzonderheid door stelselmatig vervolging in te stellen tegen plegers van antisemitische misdrijven, en meer in het algemeen ook tegen plegers van door racisme en vreemdelingenhaat ingegeven daden;

4. Een nauwkeurige gegevensbank uit te bouwen waarin alle op Belgisch grondgebied gepleegde, antisemitische daden worden geregistreerd, en waaruit aldus duidelijk blijkt welke van de door racisme en vreemdelingenhaat ingegeven daden die in België werden gepleegd, te wijten zijn aan antisemitisme;

5. Jaarlijks aan het parlement een verslag te bezorgen over de situatie van het antisemitisme in België;

6. De veiligheid van de joodse gemeenschap te verhogen, zulks bij voorrang in de omgeving van joodse scholen, waar jeugdbewegingen samenkomen en bij gemeenschapscentra, alsook vóór de synagogen en bij grote gemeenschapsevenementen, met dien verstande dat ervoor moet worden gezorgd dat de politiediensten correct worden ingelicht over hun taakinhoud, opdat zij die zo efficiënt mogelijk kunnen vervullen en voorts, binnen de grenzen van de beschikbare budgetten, daartoe de nodige middelen uittrekken, naar het voorbeeld van hetgeen in Frankrijk is beslist.

26 februari 2004